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SRZ - Mestská organizácia Trenčín, Legionárska č.88. 

Informácia zo zasadnutia výboru SRZ - MsO Trenčín, konaného dňa 21.11.2024. 
Dňa 21.11.2024 o 16:00 hod. bolo zvolané zasadnutie výboru SRZ –MsO Trenčín, s týmto programom: 

1. Zahájenie                                                                                                          

2. Prerokovanie a schválenie zápisnice z poslednej 

schôdze výboru                                                                                                  

3. Prerokovanie a schválenie finančných náležitostí                                                                                          

4. Informácia:-   o priebehu odkúpenia pozemkov Opatovce                                

- o stave zarybnenia revírov v r.2024                                      

- stav prípravy školenia a skúšok nových členov SRZ     

- rozpočet MsO na rok 2025                                                    

- chválenie obsahu periodika Petrov zdar                                   

        5.    Rozdelenie úloh pre prípravu osláv 100.výročia.......                                        

                -katering 

               - výzdoba vstupnej haly 

               - video projekcia 

               - projekcia sponzorov podujatia 

              - riadenie osláv, úvodné slovo, zabezpečenie hudby a folklórneho súboru, 

                 pozvánky na podujatie 

              - zabezpečenie šatní, bezpečnostného technika.......financovanie                

      6.   Návrhy na odmeny funkcionárov, návrhy na udelenie bezplatných povoleniek v r.2025 

       7.   Rôzne (žiadosti o prestup, prerušenie členstva,  uzávierka výdaja 

                povolení na rok 2024                                                                                          

        8.  Záver                                                                                                                   

Priebeh: 

Ad.1: Zasadnutie výboru SRZ-MsO otvoril a viedol predseda p. Ing. Jozef Lauš. Prítomní na zasadnutí sú 

podpísaní na prezenčnej listine, je prílohou tejto zápisnice.  

Navrhnutý program rokovania výboru bol jednomyseľne schválený. 

 

Ad.2: Tajomník prečítal zápisnicu zo zasadnutia výboru SRZ-MsO Trenčín zo dňa 24.10.2024.  Zápisnica bola 

prerokovaná a overovateľmi  podpísaná, bez pripomienok. 

 

Ad.3: Výbor prerokoval a schválil finančné náležitosti potrebné pre zabezpečenie činnosti MsO: 

a. Fakúry: tlač pozvánok a foto, kanc. potr., LGV- účtovníctvo II.Q, O2, Orange, násady Pohořelice, 

faktúra za Š1r., DPH, správny poplatok. 

b. Nákupy: poštovné, farby – Bodovka, vodovod. bat. na RD,  

c. Cestovné príkazy. 

Ad.4: Informácie: 

- Predseda p. Lauš informoval výbor o o stave odkúpenia pozemkov v k.ú. Opatovce. Pozemky sú 

zapísané od 6.11.2024 na LV. Naznačil, ako treba ďalej postupovať pri preklasifikovaní pozemkov na 

vodné plochy, zarevírovanie, geodetické zameranie a vytvorenie podkladov na projekt. Ďalej podal 

informáciu o revíri Vlára, ktorá je v 4. stupni t. ochranného pásma. 

- Hl. hospodár informoval výbor o stave zarybnenia k 21.11.2024 a výške financií, ktoré treba dočerpať 

na zarybnenie stanovené v rozpočte MsO. Výbor poveril predsedu a hl. hospodára prioritne zabezpečiť 

nákup dravých rýb a iných druhov tak aby bol rozpočet naplnený. 

- Správca čl. zákl. informoval výbor o počte prihlásených členov na vstup do SRZ-MsO Trenčín, ako aj 

o členoch, ktorí majú finančné nezrovnalosti z minulých období kedy boli členmi MsO TN.  

O zabezpečení priestoru a školiteľoch informoval tajomník MsO. Po vypočutí informácií výbor prijal 

nasledovné uznesenie:  

Ku skúškam budú pripustení len taký uchádzači o členstvo v SRZ-MsO Trenčín, ktorí majú splnené 

všetky povinnosti z minulého členstva. 

 

Hlasovanie: 

Za: 11    Proti: 0     Zdržal sa: 0 

- Predseda odprezentoval návrh rozpočtu SRZ-MsO Trenčín na rok 2025. Rozpočet po diskusii bol 

doplnený a konečná podoba bude prerokovaná na decembrovom zasadnutí výboru, 12.12.2024. 



- P. Habáň odprezentoval  konečný upravený návrh periodika PETROV ZDAR. Po doplnení termínu 

MK, brigád a zmene titulnej strany periodika, môže byť zverejnený na web stránke MsO a môže ísť do 

tlače v objeme 500 ks. 

Ad.5: Na zabezpečenie osláv 100. výročia rybárstva boli úlohy rozdelené nasledovne: 

- Katering zabezpečí p. Vranák 

- Potrebnú výzdobu vstupnej haly zabezpečia p. Karaus a p. Hamaj 

- Videoprojekciu so zameraním na činnosť rybárstva s uvedením sponzorov, ktorí prispeli na oslavy 100. 

výročia zabezpečia p. Habáň a p. Židek.  

- Pozvánky na oslavy budú k dispozícii na RD a u členov výboru, ktorí zabezpečia ich vydanie členom 

SRZ-MsO Trenčín, podľa uváženia. Sponzorom, ktorí prispeli na oslavu budú pozvánky poslané 

poštou. 

- Prevádzkové zabezpečenie potrebného personálu (bezpečnostný technik, šatne a pod.) bude finančne 

riešené zmluvou o dielo. 

Ad.6: Výbor na základe sťažnosti na p. M. V., ktorú prečítal predseda, dal podnet na jeho disciplinárne konanie. 

Sťažnosť bude doručená na DK pri SRZ-MsO Trenčín.                                                                                                                                                                 

Výbor menovite prerokoval všetky návrhy na udelenie povolení zdarma na rok 2025. Povolenie zdarma nebolo 

schválené pre  p. M. V. vzhľadom na sťažnosť  na jeho chovanie, podpísanú svedkami  pri výkone rybárskeho 

práva. 

 

Výbor prerokoval rozdelenie finančnej čiastky na odmeny na základe činnosti ObO, RS a komisií nasledovne: 

Komisie: MKK – 500,-€, DK – 500,-€. 

Rybárska stráž: 700,-€ 

Obvodné organizácie: č. 1 – 500,-€,  č. 2 – 600,-€, č. 3 – 300,€, č. 4 – 700, č. 5 – 700,-€, č. 6 – 300,-€ 

Hlasovanie: 

Za: 11    Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Na návrh p. Karausa bola schválená odmena za údržbu a chov rýb na VN Park Tr. Teplice vo výške 400,-€ 

Hlasovanie: 

Za: 9    Proti: 0     Zdržal sa: 1 

Predsedovia komisií, ObO a ved. RS do 30.11.2024 menovite rozdelia pridelené finančné prostriedky na odmeny 

a zoznamy  pošlú predsedovi MsO. 

Ad.7: Rôzne: 

Správca čl. základne informoval výbor o žiadostiach o prestupe a prerušení členstva. Žiadatelia po splnení 

podmienok prestupu a prerušenia členstva v SRZ, budú informovaní správcom čl. základne o schválení, alebo 

nechválení ich žiadostí. 

Predseda informoval výbor o platnosti nájomnej zmluvy ktorú sme uzavreli so Spoločenstvom bývalých 

urbárnilov  Nemšová, ktorá končí dňom 31.12.2025. 

P. Oslanec informoval výbor o budovaní cyklotrasy požiadal aby sme požiadali písomne VÚC k vjazdu 

motorových vozidiel na cyklotrasu v dobe pretekov a pri organizovaní brigád, pretože bobry tam spôsobujú 

nemalé škody na stromoch. P. Karaus odporučil ochranu stromov pletivom a popísal problémy pri budovaní 

odstavných plôch na cyklotrase, nakoľko nie je sú zahrnuté v projektoch. Predseda popísal rokovania s útvarom 

mobility mesta TN o vjazde motorových vozidiel pri zarybňovaní revíru Jazierko na cyklotrasu. MsÚ TN vjazd 

motorových vozidiel  po cyklotrase v žiadnom prípade nepovolí.  

Predseda požiadal aby na stránke srztrencin.sk bola zverejnená výzva, aby sa prihlásili ľudia, ktorí chcú 

pracovať vo výboroch, komisiach pri MsO. Ďalej je potreba vyškoliť hospodárov a agregátnikov. Predseda na 

stránku pripraví príspevok na prihlásenie sa členovMsO do výborov a uchádzači budú pozvaní na pohovor  

o svojich predstavách, týkajúcich sa práce vo výbore, dňa 5.12.2024. 

P. Karaus poukazoval na prekrmovanie násad po jesennom zarybnení, ktoré škodí vysadeným rybám. Ku 

kŕmeniu sa vyjadrili p. Benko, ktorý uviedol koľko krmiva išlo do revírov ObO č.4 a ako bolo rozdelené. 

Predseda vyzval aby násady neboli prekrmované, hlavne pred pretekmi, ako aj po jesennom zarybnení. 

K problematike  kŕmenia sa vyjadril aj p. Vranák a popísal systém kŕmenia rýb na VN Svinica. 

P. Vranák popísal lov p. M. K. na VN Svinica, ktorý lovil ryby pri hrádzi vo vzdialenosti menej ako 30 m od 

hrádze. K problematike miesta lovu sa vyjadrili p. Ďuďák, Karaus, Lauš. 

Predseda dal návrh, aby bol podaný návrh na disciplinárne konanie na  p. M. K. 

Hlasovanie: 

Za: 10    Proti: 0     Zdržal sa: 1 

P. Vranák písomne spracuje návrh na disciplinárne riešenie p. M. K. 

Ad.8: Záver rokovania výboru vykonal predseda MsO, p. Ing. Jozef Lauš. 

 

 

 



                       

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                       

 


